
ASUKASYHDISTYSTEN NEUVOTTELUKUNTA  PÖYTÄKIRJA 

STADSDELSFÖRENINGARNAS SAMRÅD 

 

Aika  Keskiviikko 18.3.2020 klo 18.00 

Paikka  Verkkokokous. Skypen välityksellä 

Läsnä:  19 henkilöä, nimilista liitteenä 

 

1 §  Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja Peter Remahl avasi kokouksen. 

 

2 § Kokouksen toimihenkilöiden valinta 

  Puheenjohtajaksi valittiin Peter Remahl ja sihteeriksi Pirjo Andrejeff   

   

3 § Esityslistan hyväksyminen 

  Hyväksyttiin kokoukselle laadittu esityslista, sillä muutoksella, että kohta 4  

  poistettiin ja kohta 5 siirrettiin viimeiseksi. 

 

4 § Vaasan kaupungin avustukset 

  Anna-Maija Iitola esitteli asian. Lisäavustusta saavat yhdistykset perustelivat,  

  miksi saavat korotettua avustusta. Esitys menee kaupunginhallituksen päätettäväksi. 

  Kaupunginhallituksen päätöksen jälkeen avustusrahat tulevat yhdistysten tileille  

  huhtikuun puolella. 

  Todettiin lisäksi, että muutamalta asukasyhdistykseltä oli avustushakemus tullut  

  myöhässä. Otettiin kuitenkin mukaan käsittelyyn. Gerby-Vestervik oli anonut erillistä 

  tapahtuma-avustusta. Iitola oli ohjannut hakemuksen oikeaan paikkaan. 

 

5 § Muita asioita 

  Hulevesiasian käsittely: Asukasyhdistysten neuvottelukunta teki vuosi sitten eli  

  keväällä 2019 esityksen hulevesimaksun  poistamisesta asukkailta. Asiaan ei ole  

  saatu vastausta. Pyydetään selvitystä asiasta ja tehdään uusi esitys ellei tämä  

  edellinen esitys tuota mitään tulosta tai edes asian käsittelyä kaupungilla. Tätä esitti 

  Seppo  Rapo. 

  Kohdassa 4, jossa olisi ollut turvallisuusalan lehtorin Juha Dahlbon Turvallisen  

  kaupungin luominen -esitys päätettiin siirtää syksymmälle tai loppukesään. Dahlbo 

  pyytää materiaaliuluja 150 euroa. Tämä päätettiin maksaa. Tilaisuuden lomassa  

  nautitaan lounas/illallinen tms yhteisillä neuvottelukunnan rahoilla. 

   

6 §  Asukasyhdistysten kärkihankkeet 

  Aktiivista toimintaa on usealla yhdistyksellä. Niistä mainittakoon mm Teeri-Kiilan 

  suunnittelema matka uudella laivalla. Tälle matkalle voisivat myös muutkin  

  osallistua. Siivoustalkoita, picnickejä, leikkialueiden kunnostuksia ym ym oli usealla 

  yhdistyksellä. GardenFest tapahtumaan kesän lopulla toivottiin yhdistysten  

  osallistuvan. Siinä koordinaattorina on Skafferiet Ritz. 

   

7 §  Kokouksen päättäminen 

  Puheenjohtaja päätti verkkokokousen klo 18.49. 

         

  Vakuudeksi 

 

 

  Peter Remahl     Pirjo Andrejeff 

  puheenjohtaja     sihteeri 



 

 

 

 

 

 

 


